

SAMSUNG

Get a Bonus Customizable Bezel

With the purchase of a 65"+ The Frame | The Frame Pro TV.

Offer valid July 31 - Aug 13, 2026.



*Images simulated. Buy an Eligible Samsung Frame / Frame Pro and get a Bonus Eligible Samsung Bezel. Terms and Conditions: Additional terms and conditions may apply. Offer valid from July 31, 2026 at 12:00 AM EST to August 13, 2026 at 11:59 PM EST (the "Offer Period"). Offer available at participating authorized Canadian retailers, on the Samsung Shop App and online at www.samsung.com/ca. Complete the purchase of an eligible Samsung The Frame ("Eligible The Frame") or The Frame Pro ("Eligible The Frame Pro") during the Offer Period and get one bonus eligible The Frame Customizable Bezel ("Eligible The Frame Bezel") (as grouped in the table below; subject to availability). Only one Eligible The Frame Bezel will be provided with the purchase of an Eligible The Frame or Eligible The Frame Pro. Eligible Samsung The Frame / The Frame Pro and Eligible The Frame Bezel: QN85LS03HWFQZC, QN75LS03HWFQZC, QN65LS03HWFQZC, QN85LS03HEFXZC, QN75LS03HEFXZC, QN65LS03HEFXZC. Bezel (Colour): VG-SCFF85WBZA (Brown), VG-SCFF85TKBZA (Teak), VG-SCFF85WTBZA (White), VG-SCFF85SGMZA (Sand Gold). While quantities last. No rain checks. Availability may vary. Cannot be combined with any other offers or promotions except where expressly permitted. Open to Canadian Residents only. The Eligible The Frame or Eligible The Frame Pro and the Eligible The Frame Bezel must be purchased on the same invoice to qualify for the promotion. Bonus will automatically be applied at checkout. If you return the Eligible The Frame or the Eligible The Frame Pro purchased pursuant to this offer, you are no longer eligible for the bonus Eligible The Frame Bezel. Any return of the Eligible The Frame or Eligible The Frame Pro must include the Eligible The Frame Bezel. If you wish to keep the Eligible The Frame Bezel purchased under this Offer, but not the Eligible The Frame or The Frame Pro, the MSRP of the Eligible The Frame Bezel will be deducted from your total refund of the Eligible The Frame or The Frame Pro. Delivery fees, if charged, will be non-refundable. Products can be purchased separately at regular prices. Offer may be cancelled or changed at any time without notice. © 2026 Samsung Electronics Canada Inc. All rights reserved. Samsung is a registered trademark of Samsung Electronics Co., Ltd. used with permission.

SAMSUNG

Cadre personnalisable en prime

À l'achat d'un téléviseur The Frame | The Frame Pro de 65 po ou plus.

Promotion valable du 31 juillet au 13 août 2026.



* Image simulée. Achetez un téléviseur The Frame ou The Frame Pro admissible et obtenez en prime un cadre Samsung admissible. Conditions générales : D'autres conditions générales peuvent s'appliquer. Promotion valable du 31 juillet 2026 à 12 h 00 (HNE) ~au 13 août 2026 à 23 h 59 (HNE) (la « période promotionnelle »). L'offre est disponible chez les détaillants canadiens autorisés participants, sur l'application Samsung Shop et en ligne à l'adresse www.samsung.com/ca_fr. Effectuez l'achat d'un téléviseur The Frame de Samsung admissible (« The Frame admissible ») ou The Frame Pro (« The Frame Pro admissible ») pendant la période de l'offre et obtenez un cadre personnalisable The Frame admissible en prime (le cadre The Frame admissible «i» (comme groupé dans le tableau ci-dessous, sous réserve de disponibilité)). Un seul cadre The Frame admissible sera fourni à l'achat d'un téléviseur The Frame ou The Frame Pro admissible. Achetez un téléviseur Samsung The Frame ou The Frame Pro admissible et obtenez en prime un cadre The Frame admissible : QN65LS03HWPXZC, QN75LS03HWPXZC, QN85LS03HWPXZC, QN95LS03HWPXZC, QN65LS03HEFPXZC, QN75LS03HEFPXZC, QN85LS03HEFPXZC, QN95LS03HEFPXZC. Cadre (couleur) : VG-SCFF85BWSCA (brun), VG-SCFF85TKSCA (noir), VG-SCFF85W1SCA (blanc), VG-SCFF85GMZA (sable doré). Jusqu'à épuisement des stocks. Aucune garantie-réclame. La disponibilité peut varier. Cette offre ne peut être jumelée à aucune autre offre ou promotion, sauf lorsque cela est expressément autorisé. Uniquement pour les résidents du Canada. Le téléviseur Samsung The Frame ou The Frame Pro admissible et le cadre Samsung The Frame admissible doivent être achetés ensemble, sur la même facture, pour profiter de la promotion. La promotion sera automatiquement appliquée lors du paiement. Si vous retournez le téléviseur Samsung The Frame ou The Frame Pro admissible acheté pendant cette promotion, vous ne serez plus admissible à recevoir en prime un cadre The Frame admissible. Tout retour de téléviseur The Frame ou The Frame Pro admissible doit comprendre le cadre The Frame admissible. Si vous souhaitez conserver le cadre The Frame admissible acheté pendant la période promotionnelle, mais pas le téléviseur Samsung The Frame ou The Frame Pro, le PDSF du cadre The Frame admissible sera déduit de votre remboursement total du téléviseur The Frame ou The Frame Pro admissible. Les frais de livraison, s'ils sont facturés, ne seront pas remboursables. Les produits peuvent être achetés séparément aux prix courants. La promotion peut être annulée ou modifiée à tout moment sans préavis. © 2026 Samsung Electronics Canada Inc. Tous droits réservés. Samsung est une marque déposée de Samsung Electronics Co., Ltd. et est utilisée avec permission.